

《单词百科:robustly是什么意思?robustly怎么发音?robustly的解释和用法》

英语单词robustly是什么意思?robustly怎么读?robustly怎么发音?简答网为您整理了robustly的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



robustly怎么读

robustly的读音:[r 'b stl]

robustly的意思

1、adv.要用体力地，粗鲁地;

robustly的近义词

1、energetically adv.精力充沛地，积极地;大力;上劲;起劲;

2、forcefully adv.强有力地;

- 3、healthily adv.健康地;
- 4、stoutly adv.刚强地 , 坚决地;
- 5、strongly adv.强烈地;坚强地;坚固地;强有力地;

robustly的双语例句

1、 Since the 2001 recession , however , the labour force has not grown as robustly as after previous downturns.

但是,自从01年衰退以来,劳动力就不如前一次衰退后增长那样快了.

2、 These three hormones also robustly stimulated thymidine incorporation and inhibited drug-induced apoptosis.

并且这三种激素有利于胸(腺嘧啶脱氧核)苷掺入和抑制药物诱导的细胞凋亡.

3、 If the economy recovers more robustly than I anticipate, spending can be cancelled.

如果经济复苏的势头比我预期的更强劲,可以取消支出.

4、 By validation testing and careful maintenance , the application can run on the platform robustly and efficiently.

通过系统联调和测试表明该应用程序能够在系统平台有效的,灵活的实现其功能.

5、 They are also the largest shanks apart from the Willet, which is altogether more robustly built.

它们同样也是除白羽鹬之外最大的鹬类, 它们有更强的体力.

6、 In the decisions we have to make about Europe, we have to defend our position very robustly indeed.

在我们不得不做出的关于欧洲的决定中 , 我们确实必须非常坚决地维护我们的立场。

7、 Classical template matching technique was improved by membership assignment conception to recognize characters robustly.

引入隶属度概念,改进了经典模板匹配方法,以增强抗干扰能力.

8、 The economy is still growing robustly, but inflation, It's seems, is back.

经济依然强劲增长,但是通胀似乎有所抬头.

9、While inserting the semi-fragile mark, the key is also robustly embedded into the host.

在水印数据半脆弱地嵌入载体信息的同时,密钥也被稳健地隐藏在载体信息中.

10、The proposed method may estimate Doppler rate robustly in the case of low SNR.

在信噪比较低的条件下此方法可以稳健地估计多普勒调频率.

11、He became robustly healthy.

他变得很健壮。

12、This means low quality recycle can be upgraded or that good quality recycle robustly.

从而改良低品质的回收塑料或者是改善回收塑料的加工性能.

13、The robustly passive control problem addressed for uncertain time-delayed systems with parameter uncertainties and time-varying delay.

研究一类带有参数不确定性和时变时滞的不确定线性系统的鲁棒无源控制问题.

14、Experimental results with simulative and real images show that the algorithm works robustly with high accuracy.

实验结果表明,此算法达到了线性求解F矩阵 和三维重建的鲁棒性高精度实现.

15、He was robustly built.

他身体强壮结实.

以上是简答网为您整理的robustly怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于robu

stly的用法、robustly的释义

、robustly的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/robustly>